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Strojnícka fakulta STU, Nám. Slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

 

Zápisnica č.8 / (2014 – 2018) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 24. 11. 2015 o 14:00 h 
 
 
 
 

Prítomní :  

1. Belavý Cyril, Prof.,  Ing., PhD. 14. Sejč Pavol, Prof., Ing., PhD.            

2. Benco Peter,  Ing., CSc. 15. Schrek Alexander, Ing., PhD.          

3. Beniak Juraj, doc., Ing.,  PhD. 16. Urban František, doc., Ing.,  CSc.     

4. Fekete Roman, doc.,  Ing., PhD. 17. Grausová Ivana, Bc. 

5. Gabková Jana, RNDr., PhD.                18. Chlebo Michal, Bc. 

6. Gulan Ladislav, Prof., Ing., PhD.           19. Kertész Milan, Ing.                               

7. Havelka Ferdinand, Ing., PhD.             20. Kováč Tomáš, Ing. 

8. Chmelko Vladimír, Ing., PhD.              21. Kozakovič Radko, Ing.                         

9. Knížat Branislav, doc., Ing.,  CSc.         22. Melicher Markus, Bc. 

10. Kucharíková Anna, PhDr., CSc.      23. Nemec Martin, Bc. 

11. Petrák Peter, Ing., CSc. 24. Ondraščin Martin 

12. Ridzoň František, doc., Ing., CSc. 25. Sivý Martin, Ing. 

13. Rohaľ-Ilkiv Boris, Prof.,  Ing. CSc.     

 
Neprítomní :  

1. Pokusová Marcela,  doc., Ing., PhD.    – ospr.   

2. Uváček Marian, Mgr., PhD.                 – ospr.   

 
Program: 1. Otvorenie a schválenie programu 

 2. Návrh na presun oddelenia hydraulickách strojov a zariadení do Ústavu tepelnej 

energetiky 

 3. Návrh Dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku SjF STU v Bratislave 

 4. Úpravy dotácie SjF STU v Bratislave do 31.10.2015 

 5. Návrh na doplnenie člena Vedeckej rady SjF STU 

 6. Výročná správa za oblasť vzdelávania na SjF STU za akademický rok 2014/2015 

 7. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja SjF STU v Bratislave na rok 2016 

 8. Rôzne 

 
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU otvoril jeho predseda, doc. Ing. F. Ridzoň, CSc.  

Privítal prítomných senátorov a hostí (dekana fakulty doc. Ing. Branislava Hučka, PhD., prodekanov – 

Dr. Záhonovú, Prof. Gondára, doc. Kollátha, tajomníčku fakulty Ing. Gabrielu Kuzmovú, doc. Ščepku). 

Zároveň predstavil aj nových senátorov zo študentskej časti AS SjF STU (Bc. Ivana Grausová, Bc. 

Michal Chlebo, Ing. Martin Sivý), ktorí boli zvolení v doplňujúcich voľbách a odovzdal im osvedčenia 

o zvolení za člena AS SjF STU v Bratislave.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– Prof. Roháľ–Ilkiv  

– Martin Ondraščin 

Program zasadnutia aj overovatelia zápisnice boli schválení bez pripomienok a doplňujúcich návrhov. 



 2 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23 

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 
K bodu 2:  

Návrh na presun  oddelenia hydraulickách strojov a zariadení do Ústavu tepelnej energetiky predložil 

dekan fakulty. Materiál k tomuto Návrhu vypracoval doc. Ščepka, ktorý pripomenul, že tento Návrh bol 

predmetom diskusie na fakulte  už dlhší čas.  

Predloženým materiálom sa na svojom zasadnutí 19.11.2015 zaoberala aj Legislatávna komisia. Komisia 

potvrdila, že predložený material je v súlade s čl. 7 bod 1 pís. l) Štatútu SjF STU a odporúča bez 

pripomienok presun uvedeného oddelenia do Ústavu tepelnej energetiky od 1.1.2016.  

Z rokovania uvedeného bodu vzišlo nasledujúce uznesenie AS SjF STU: 

AS SjF STU v Bratislave odporúča realizovať presun oddelenia hydraulických strojov z Ústavu 

chemických a hydraulických strojov a zariadení do Ústavu tepelnej energetiky s účinnosťou od 1.1.2016 

bez pripomienok. 

 

Výsledky  hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23 

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

  Záver: Uznesenie  AS SjF STU bolo  schválené. 
 
K bodu 3:  

Návrh Dodatku č.1 k Organizačnému poriadku SjF STU v Bratislave  predložil dekan fakulty a materiál 

vypracoval doc. Ščepka, ktorý ho podrobnejšie predstavil prítomným senátorom. 

Aj týmto materiálom sa na svojom zasadnutí 19.11.2015 zaoberala Legislatávna komisia. Komisia 

potvrdila, že aj tento material je v súlade s čl. 7 bod 1 pís. a) Štatútu SjF STU a odporúča uvedený 

Dodatok schváliť. 

Uznesenie AS SjF STU k tomuto bodu znie: 

AS SjF STU AS SJF STU v Bratislave schvaľuje Dodatok č.1 k Organizačnému poriadku SjF STU 

v Bratislave 

 

     Výsledky  hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 24 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

  Záver: Uznesenie  AS SjF STU bolo  schválené. 
 
K bodu 4:  

Materiál, ktorý vypracovala tajomníčka fakulty, Ing. Gabriela Kuzmová, na zasadnutí AS predložil dekan 

fakulty. Uviedla, že rozpočet STU na rok 2015 schválil AS STU na svojom zasadnutí dňa 30.03.2015 

uznesením č.33.2/2015  a taktiež pripomenula schválenú dotáciu  pre SjF STU   na rok 2015. 

Ďalej uviedla stav UD SjF STU k 31.8.2015 a doteraz realizované úpravy a navýšenia dotácie pridelenej 

SjF STU do 31.10.2015 

Uvedeným materiálom sa na svojom zasadnutí zaoberala aj Ekonomická komisia AS SjF STU. Komisia 

venovala pozornosť najmä možnostiam ako zahrnúť výkonový aspekt zamestnancov do delenia rezervy  
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určenej pre 13. plat zamestnancov. 

EK SjF STU odporučila AS SjF nielen schváliť úpravy  dotácie v zmysle predloženého materiálu, ale aj 

požiadať dekana fakulty zvážiť možnosť zahrnúť výkonový aspekt zamestnancov do delenia rezervy  

určenej pre 13. plat zamestnancov. 

V diskusii k uvedenému bodu vystúpil  

– dekan fakulty, ktorý povedal, že o tejto možnosti už diskutoval s vedúcimi ústavov. Navrhuje, aby bol 

každému zamestnancovi pridelený 13. plat.  

– Ing. Chmelko –  opravil vyjadrenia – jedná sa o mimoriadnu odmenu a nie 13. plat zamestnanca, a 

odmenu za jeho činnosť, nie paušálnu časť, 

– Prof. Belavý, ktorý upozornil na skutočnosť, že terajší vedúci ústavov vykonávajú svoju činnosť len od 

1.9.2015 a preto nie je korektné, aby posudzovali výkon zamestnanca za celý rok 2015. 

Z rokovania uvedeného bodu vzišli nasledujúce uznesenia AS SjF STU: 

1. AS SjF STU schvaľuje Úpravy dotácie v zmysle priloženého materiálu. 

   Výsledky  hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 24 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 

2. AS SjF STU žiada dekana fakulty zvážiť možnosť pri prideľovaní rezervy pre 13.plat na ústavy, aby 

časť z určenej rezervy pre ústav bola pridelená ako paušálna zložka (50%) každému pracovníkovi 

ústavu a zvyšná časť podľa ohodnotenia jeho výkonu vedúcim ústavu.  

   Výsledky  hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 16 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   8 

Záver: Obe uznesenie AS SjF STU boli  schválené. 
 
 
K bodu 5: 

Dekan fakulty navrhol AS SjF STU schváliť ďalšieho člena Vedeckej rady fakulty – Prof. Dr. Ing. Jozefa 

Peterku, dekana MtF STU v Braislave so sídlom v Trnave. Zároveň pripomenul, že schválením ďalšieho 

člena VR nebude porušené žiadne kritérium zloženia VR fakulty. 

Za členov sčítacej komisie boli navrhnutí členovia Legislatívnej komisie: 

                             – prof. Belavý – predseda komisie  

                             – doc. Beniak – člen komisie 

                             – Ing. Benco – člen komisie. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 24 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Členovia komisie  boli schválení. 
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Prof. Peterka bol schválený za člena VR SjF STU bez pripomienok s nasledovnými výsledkami tajného 

hlasovania. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   1 
 
K bodu 6: 

Na základe čl. 7 bod 1 písm. i)  Štatútu Strojníckej fakulty STU v Bratislave prodekanka pre pedagogiku, 

RNDr. Viera Záhonová, CSc., predstavila prítomným členom senátu Výročnú správu za oblasť 

vzdelávania na SjF STU za akademický rok 2014/2015. Potvrdila akreditáciu SjF STU. 

Diskusia, v ktorej vystúpili Ing. Chmelko, prof. Gondár, prof. Gulan,  doc. Urban, doc. Ščepka, Dr. 

Kucharíková, doc. Kolláth, Bc. Melicher a št. Ondraščin sa diskutovalo najmä o kvalite výučby, počte 

vyplnených dotazníkov v AIS ohľadom kvality výučby a ich výpovednej hodnote.  

 

Uznesenie AS SjF STU: AS SJF STU v Bratislave schvaľuje Výročnú správu za oblasť vzdelávania na  

SjF STU za akademický rok 2014/2015 bez pripomienok. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23 

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU bolo schválené. 
 
K bodu 7: 

Aktualizáciu dlhodobého zámeru rozvoja SjF STU na rok 2016 stručne predstavil senátorom dekan 

fakulty. Okrem iného upriamil pozornosť na výmenu okien na budove fakulty, financovanie kvalitných 

publikácií, presťahovanie Ústavu materialov a technológií z Pionierskej ul. do hlavnej budovy fakulty 

a financovanie KCOV. 

Uznesenie AS SjF STU: AS SJF STU v Bratislave schvaľuje Aktualizáciu dlhodobého zámeru rozvoja SjF 

STU na rok 2016 bez pripomienok. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23 

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU bolo schválené všetkými hlasmi prítomných senátorov. 

 

K bodu 8: 

– predseda senátu, doc. Ridzoň, informoval senátorov o zasadnutí Predsedníctva AS SjF STU, ktoré sa 

uskutočnilo 20.10.2015 a požiadal dekana aby predstavil menovaných členov komisie, ktorá vypracuje 

návrh metodiky delenia MP na budúci rok. Sú to: Prof. Rohaľ-Ilkiv, doc. Beniak a Ing. Horváth. 

– Prof. Belavý sa zaujímal o finančné ohodnotenie práce so študentami, ktorí prichádzajú na našu fakultu 

v rámci programu Erasmus  – riešenie je v kompetencii dekana fakulty, ktorý sa ním bude čo najskôr 

zaoberať. 

– Ing. Kováč vzniesol požiadavku na otvorenie zadných vchodov budovy do 20.00 hod. – riešenie sľúbil 

prodekan Kolláth. 



 5 

 

 

Zapísala: RNDr. Gabková Jana, PhD. 

  

................................................................... 

Overili    : 
 

Prof. Ing. Boris Rohaľ-Ilkiv, CSc. 

 

................................................................... 

 

 

Martin Ondraščin 

 

................................................................... 

  

 

 

V Bratislave, 24. 11. 2015 

                                                                                                     ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  

 


